
1. PROTOKÓŁ  Nr XLIX/10

z obrad czterdziestej dziewiątej sesji Rady Miejskiej Cieszyna V kadencji, która odbyła 
się  dnia  24  czerwca  2010  roku.  Sesję  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Rady 
Miejskiej p. Halina Bocheńska. Sesja rozpoczęła się o godz. 15.00, a zakończyła o 17.40.

Porządek posiedzenia

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Wystąpienia zaproszonych gości. 
5. Przygotowanie szkół, przedszkoli do okresu wakacji. Informacja o wypoczynku letnim 

dzieci i młodzieży.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

1.    aktualności  studium  i  miejscowych  planów  zagospodarowania 
przestrzennego,
2.    ustalenia szczegółowego sposobu konsultowania projektów aktów prawa 
   miejscowego,
3.    zmiany Statutu Miasta Cieszyna,
4.    wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
   umowy dzierżawy,
5.    upoważnienia Dyrektora Zespołu Obsługi Jednostek Oświatowych,
6.    udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu,
7.    zmiany budżetu Miasta na 2010 rok,
8.    uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej na II półrocze 2010 roku,
9.    planu kontroli Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2010 roku,

10. skargi Pana Eugeniusza Kozińskiego.
7.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie między sesjami.
8.  Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski

 i  zapytania radnych.
9.  Wnioski Komisji Rady. 
10.  Oświadczenia i sprawy różne. 
11.  Zamknięcie sesji. 

X X X

ad 1.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Pani  Halina  Bocheńska  otworzyła  obrady  czterdziestej 
dziewiątej sesji Rady Miejskiej Cieszyna. 

Przewodnicząca przywitała  Radnych,  Burmistrzów Miasta,  Sekretarza i  Skarbnika Miasta, 
Naczelników  Wydziałów  Urzędu  Miasta,  mieszkańców  Cieszyna  oraz   przedstawicieli 
lokalnej prasy.
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Na podstawie listy obecności stwierdzono prawomocność obrad.  W sesji  uczestniczyło 20 
radnych.

ad 2.

Halina Bocheńska – zapoznała Radę z pismem Burmistrza Miasta Cieszyna z dnia 7.06.2010r. 
informującym,  że  projekt  „Programu  współpracy  Gminy  Cieszyn  z  organizacjami 
pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  w  zakresie  pożytku  publicznego  na  rok  2011”, 
którego uchwalenie zaplanowano w planie pracy Rady Miejskiej Cieszyna na I półrocze 2010 
roku na czerwiec, przedstawiony zostanie na sesji w listopadzie br.

Burmistrz  Miasta  Bogdan  Ficek –  wniósł  o  wycofanie  z  porządku  obrad  punktu  6.3.  – 
podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miasta Cieszyna. W uzasadnieniu poinformował, 
że wpłynął wniosek Pani radnej Janiny Cichomskiej z dodatkowymi propozycjami zmian w 
Statucie Miasta, ponadto radca prawny Rady przedstawił swoje uwagi do projektu uchwały, 
stąd należałoby temat spokojnie przeanalizować i powrócić do niego na następnej sesji Rady 
Miejskiej.

Halina  Bocheńska –  poddała  pod  głosowanie  wniosek  Burmistrza  Miasta  o  wycofanie  z 
porządku obrad punktu 6.3. – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miasta Cieszyna.

W/w wniosek Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami za.

Przewodnicząca poinformowała, że dotychczasowy punkt 6.4 – podjecie uchwały w sprawie 
wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy 
dzierżawy otrzymuje numerację 6.3, zaś wszystkie pozostałe punkty odpowiednio numerację 
od 6.4 do 6.9.

ad 3.

Z uwagi na brak uwag do protokołów z XLVII uroczystej sesji Rady Miejskiej Cieszyna i 
XLVIII sesji zwyczajnej Rady Miejskiej, protokoły zostały przyjęte.

ad 4.

Nikt  z  zaproszonych  gości  nie  przybył  na  dzisiejszą  sesję,  stąd  Przewodnicząca  Rady 
przystąpiła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.

ad 5.

Halina Bocheńska -  przedstawiła informację na temat przygotowania szkół, przedszkoli do 
okresu wakacji, jak również  informację o wypoczynku letnim dzieci i młodzieży. Poprosiła 
Przewodniczącego  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  o  stanowisko  do  przedłożonego 
dokumentu.

Kazimierz  Kabiesz –  poinformował,  że  Komisja  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  na  swoim 
posiedzeniu gościła Naczelnika Wydziału Edukacji i  Kultury Pana Zdzisław Boderę, który 
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zapoznał Komisję ze stanem przygotowania szkół i przedszkoli do nowego roku szkolnego, 
jak  również  omówił  zaplanowane  formy  spędzenia  przez  uczniów  cieszyńskich  szkół 
podstawowych  i  gimnazjów  letniego  wypoczynku.  Zaproponowane  oferty  Komisja 
zaopiniowała pozytywnie,  proponując jednocześnie  rozważenie możliwości zaproszenia  na 
imprezy sportowe znanych sportowców, w celu uatrakcyjnienia programów.

Maria  Liwczak –  w  imieniu  własnym oraz  Parafii  św.  Elżbiety  w  Cieszynie,  przekazała 
podziękowania dla Biura Promocji i Informacji Urzędu Miejskiego za gadżety dla kolonistów, 
którzy uczestniczyli w  kolonii organizowanej przez Parafię.

Krzysztof  Kasztura –  zwrócił  uwagę,  że  jedyną  szkołą,  która  na  zbliżające  się  wakacje 
zaplanowała zorganizowanie kolonii dla dzieci i młodzieży, jest Szkoła Podstawowa nr 6 w 
Cieszynie.

ad 6.

ad 6.1.

Halina  Bocheńska –  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie aktualności  studium  i 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. Zwróciła się z pytaniem, czy Pan 
Burmistrz chciałby uzupełnić przedłożony materiał o dodatkowe informacje?

Z-ca BM Wł.  Cybulski –  odpowiedział,  że  nie,  gdyż  temat  był  omawiany na wszystkich 
posiedzeniach  Komisji.  Dodał,  iż  na  sali  są  projektanci,  którzy  w  razie  pytań  gotowi  są 
udzielić Państwu odpowiedzi. 

Halina  Bocheńska –  poprosiła  Przewodniczących  Komisji  o  stanowiska  do  w/w projektu 
uchwały.

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska z projektem uchwały zapoznała się, 
wszystkie pozostałe Komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.

Z  uwagi  na  brak  głosów w dyskusji,  Przewodnicząca  Rady  projekt  uchwały w sprawie 
aktualności studium i miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego poddała pod 
głosowanie.

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie 19 głosami za.

ad 6.2.

Halina  Bocheńska –  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  szczegółowego 
sposobu konsultowania projektów aktów prawa miejscowego.

BM Bogdan Ficek – poinformował, że dnia 21.06.br. wpłynął wniosek Pani radnej Janiny 
Cichomskiej o wprowadzenie zmian w w/w projekcie uchwały. Dwie propozycje Pani radnej 
zgłosił  jako  autopoprawkę,  która  polega  na  wprowadzeniu  następujących  zmian  w  §  1 
projektu uchwały -  wykreśleniu w ust. 1 słów „z własnej inicjatywy” i dopisaniu treści „w 
celu  poznania  opinii  dotyczących  projektów  aktów  prawa  miejscowego”,  jak  również 
dopisaniu ust. 8 w brzmieniu „Konsultacje mają charakter opiniotwórczy, a ich wyniki nie są 
wiążące”.
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Halina Bocheńska – z uwagi na brak głosów w dyskusji,  poddała pod głosowanie projekt 
uchwały  w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu konsultowania projektów aktów prawa 
miejscowego, wraz z autopoprawką.

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie 19 głosami za.

ad 6.3.

Halina Bocheńska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  umowy dzierżawy.

Z-ca  BM  Jan  Matuszek –  poinformował,  że  w  wyniku  przeprowadzonych  konsultacji  z 
mieszkańcami bloku nr 4 przy ul. Tysiąclecia w Cieszynie, zgłasza autopoprawkę do projektu 
uchwały polegającą na zastąpieniu w § 1 punkcie j) wyrażenia „część działki nr 8/78 obr.52” 
na wyrażenie „działka nr 8/78 obr.52”.

Halina  Bocheńska –  poprosiła  Przewodniczących  Komisji  o  stanowiska  do  w/w projektu 
uchwały.

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska z projektem uchwały zapoznała się, 
wszystkie pozostałe Komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.

Z  uwagi  na  brak  głosów w dyskusji,  Przewodnicząca  Rady  projekt  uchwały w sprawie 
wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy 
dzierżawy wraz z autopoprawką, poddała pod głosowanie.

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie 19 głosami za.

ad 6.4.

Halina  Bocheńska –  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  Dyrektora 
Zespołu Obsługi Jednostek Oświatowych. Poprosiła Przewodniczących Komisji o stanowiska 
do w/w projektu uchwały.

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska z projektem uchwały zapoznała się, 
wszystkie pozostałe Komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.

Z  uwagi  na  brak  głosów w dyskusji,  Przewodnicząca  Rady  projekt  uchwały w sprawie 
upoważnienia Dyrektora Zespołu Obsługi Jednostek Oświatowych poddała pod głosowanie.

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie 19 głosami za.

ad 6.5.

Halina Bocheńska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi  Cieszyńskiemu.  Poprosiła  Przewodniczących  Komisji  o  stanowiska  do  w/w 
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projektu uchwały.

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska z projektem uchwały zapoznała się, 
wszystkie pozostałe Komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.

Z  uwagi  na  brak  głosów w dyskusji,  Przewodnicząca  Rady  projekt  uchwały w sprawie 
poddała pod głosowanie.

W/w uchwałę Rada przyjęła 18 głosami za, przy 1 głosie przeciw.

ad 6.6.

Halina Bocheńska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta na 2010 
rok. Poprosiła Przewodniczących Komisji o stanowiska do w/w projektu uchwały.

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska z projektem uchwały zapoznała się, 
wszystkie pozostałe Komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.

Z  uwagi  na  brak  głosów w dyskusji,  Przewodnicząca  Rady  projekt  uchwały w sprawie 
poddała pod głosowanie.

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie 19 głosami za.

ad 6.7.

Halina Bocheńska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 
Miejskiej na II półrocze 2010 roku. Poinformowała, że wpłynął wniosek Komisji Oświaty, 
Kultury i  Sportu  o  wprowadzenie  do  planu  pracy  na  miesiąc  sierpień  2010 roku  tematu 
„Informacja  na  temat  przygotowania  placówek  oświatowych  do  nowego  roku  szkolnego 
2010/2011, w tym zabezpieczenie miejsc przedszkolnych”.
W/w wniosek poddała pod głosowanie.

Rada 17 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się przyjęła wniosek o wprowadzenie do 
planu  pracy  Rady  Miejskiej  na  II  półrocze  2010  roku,  na  miesiąc  sierpień,  tematu 
„Informacja  na  temat  przygotowania  placówek  oświatowych  do  nowego  roku  szkolnego 
2010/2011, w tym zabezpieczenie miejsc przedszkolnych”.

Bolesław Zemła – w imieniu Komisji Urbanistyki, Architektury i Ochrony Zabytków wniósł 
o  wprowadzenie  do  planu  pracy  Rady  Miejskiej  na  II  półrocze  2010  roku,  na  miesiąc 
wrzesień  2010  roku  tematu  „Informacja  dotycząca  koncepcji  zagospodarowania  obiektu 
byłego przejścia granicznego przy moście Przyjaźni,  wraz z szacunkowymi kosztami jego 
adaptacji”.

Rada 15 głosami za, przy 4 głosach wstrzymujących się przyjęła wniosek o wprowadzenie do 
planu  pracy  Rady  Miejskiej  na  II  półrocze  2010  roku,  na  miesiąc  wrzesień,  tematu 
„Informacja  dotycząca  koncepcji  zagospodarowania  obiektu  byłego  przejścia  granicznego 
przy moście Przyjaźni, wraz z szacunkowymi kosztami jego adaptacji”.
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Alicja Wlach – powiedziała, że z uwagi na bardzo wiele zmian uchwały Rady Miejskiej w 
sprawie określenia  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego  zasobu 
gminy  Cieszyn ,  celowym byłoby sporządzenie  tekstu jednolitego tej  uchwały.  Wniosła zatem o 
uzupełnienie planu pracy Rady Miejskiej w miesiącu wrześniu o temat „Sporządzenie tekstu 
jednolitego  uchwały  Rady  Miejskiej  sprawie  określenia   zasad   wynajmowania   lokali 
wchodzących  w  skład  mieszkaniowego  zasobu  gminy  Cieszyn”.

Krzysztof Kasztura – poprosił radcę prawnego Rady o wykładnię prawa w tej kwestii.

Radca prawny Jerzy Szweda – powiedział, iż jest przepis mówiący, że jeśli zmian do danej uchwały 
jest bardzo dużo, to należy sporządzić tekst jednolity. Można jednakże stworzyć tekst ujednolicony o 
charakterze  roboczym,  w  celu  sprawniejszej  „pracy  na  dokumencie”.  Nie  miałby  on  charakteru 
uchwały Rady Miejskiej.

Halina Bocheńska – zwróciła się do radcy prawnego z  pytaniem, czy należy rozumieć, że nie ma 
przeszkód prawnych aby tak sformułowany wniosek przegłosować?

Radca prawny Jerzy Szweda – odpowiedział, że nie. Dodał jednakże, że jeśli miałyby być jeszcze 
kolejne zmiany do tej uchwały, to lepszy były tekst ujednolicony.

Alicja Wlach – zaproponowała zatem nowe brzmienie wniosku „Przygotowanie tekstu ujednoliconego 
uchwały Rady Miejskiej sprawie określenia  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład 
mieszkaniowego  zasobu  gminy  Cieszyn”.

BM Bogdan  Ficek –  zapytał,  kto  miałby przygotować  ten  dokument,  skoro  nie  byłby to  projekt 
uchwały?

Alicja  Wlach –  nawiązała  do  dyskusji  prowadzonej  na   jednej  z  sesji,  kiedy  to  Pan  Burmistrz 
wspominał o tekście jednolitym, czy też ujednoliconym, jednakże mowa była, że na chwilę obecną 
wciąż trwają prace nad tym dokumentem.

Halina  Bocheńska –  zaproponowała,  aby  w  załączniku  do  projektu  uchwały  w  rubryce 
„Odpowiedzialny za przygotowanie materiałów”, wpisać – Burmistrz Miasta.

BM Bogdan Ficek – zauważył, że omawiany dokument jest projektem planu pracy Rady Miejskiej, nie 
Burmistrza Miasta. Zapytał zatem, na czym w tym punkcie polegałaby praca Rady?

Alicja Wlach – wycofała swój wniosek.

Halina Bocheńska – poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  uchwalenia planu pracy 
Rady Miejskiej na II półrocze 2010 roku, wraz z przegłosowanymi dwoma wnioskami.

W/w uchwałę Rada przyjęła 19 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się.

ad 6.8.

Halina  Bocheńska –  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  planu  kontroli  Komisji 
Rewizyjnej na II półrocze 2010 roku.

Krzysztof Kasztura – zwrócił się z pytaniem, czy jest zasadnym, aby obecna Rada Miejska 
narzucała temat Komisji Rewizyjnej nowej kadencji na miesiąc listopad i grudzień?
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Halina Bocheńska – poprosiła Sekretarza Miasta o podanie terminów w przedziale czasowym, 
w którym powinny odbyć się wybory  samorządowe.

Sekretarz Miasta Ryszard Mazur – odpowiedział,  że w okresie między 12 listopada br.,  a 
styczniem 2011 roku. Dokładny termin wyborów na dzień dzisiejszy nie jest jeszcze znany. 

Jan Żurek – zaproponował wykreślenie z projektu planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej Cieszyna na II półrocze 2010 roku tematu zaproponowanego na miesiąc grudzień, 
pozostawiając  temat  proponowany  na  miesiąc  listopad,  gdyż  w  listopadzie  br.  może  się 
jeszcze odbyć posiedzenie Komisji Rewizyjnej obecnej kadencji.

Halina Bocheńska – zwróciła się z pytaniem, czy Pan radny Krzysztof Kasztura zgłasza jako 
wniosek formalny wykreślenie z planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Cieszyna 
na II półrocze 2010 roku tematów zaproponowanych  na listopad i  grudzień?

Krzysztof Kasztura – potwierdził.

Halina Bocheńska – wniosek radnego Krzysztofa Kasztury poddała pod głosowanie.

Za wnioskiem o wykreślenie z planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Cieszyna 
na II półrocze 2010 roku tematów zaproponowanych  na listopad i  grudzień, głosowało 7 
radnych, przeciwko wnioskowi głosowało 9 radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu.

Halina Bocheńska – poddała pod głosowanie wniosek radnego Jana Żurka o wykreślenie z 
planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Cieszyna na II półrocze 2010 roku tematu 
zaproponowanego na miesiąc grudzień br.

W/w  wniosek  Rada  przyjęła  12  głosami  za,  przy  3  głosach  przeciw  i  5  głosach 
wstrzymujących się.

Halina Bocheńska -  poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej na II półrocze 2010 roku, wraz z przegłosowanym wnioskiem.

W/w uchwałę Rada przyjęła 17 głosami za, przy 3 głosach wstrzymujących się.

ad 6.9.

Halina  Bocheńska –  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  skargi  Pana  Eugeniusza 
Kozińskiego.  Powiedziała,  że  jest  to  skarga  na  Burmistrza  Miasta  Cieszyna,  a  dotyczy 
nienależytego  wykonywania  zadań,  przewlekłego  załatwiania  spraw oraz  bezczynności  w 
procedurze  udostępniania  informacji  publicznej.  Przypomniała,  że  wszyscy  Państwo 
otrzymali opinię prawną radcy prawnego Rady w tej sprawie. Poprosiła Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej Rady o przedstawienie stanowiska Komisji do tego projektu uchwały.

Jan Żurek – powiedział, że Komisja Rewizyjna na swym posiedzeniu zapoznała się z treścią 
skargi  wraz z załącznikami oraz opinią  prawną radcy prawnego Rady Miejskiej.  Komisja 
rekomenduje Radzie uznanie skargi za bezzasadną.

Halina  Bocheńska –  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  skargi  Pana 
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Eugeniusza Kozińskiego. Zwróciła się z pytaniem, kto z Państwa radnych jest za uznaniem 
skargi za zasadną?

Nikt z radnych nie opowiedział się za uznaniem skargi za zasadną.

Przewodnicząca  Rady  zapytała,  kto  z  Państwa  radnych  jest  za  uznaniem  skargi  za 
bezzasadną?

Skargę  Pana  Eugeniusza  Kozińskiego  Rada  jednogłośnie,  20  głosami  za,  uznała  za 
bezzasadną.

ad 7.

Halina Bocheńska – zwróciła się z pytaniem, czy ktoś z Państwa radnych chciałby się odnieść 
do sprawozdania Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności  za okres od dnia 19 maja 2010 
roku do dnia 14 czerwca 2010 roku?

Alicja Wlach – odnosząc się do rozdziału I punktu 21 sprawozdania zapytała o którym terenie 
jest  mowa oraz dlaczego Miasto nie może skorzystać z prawa pierwokupu wymienionych 
działek?

Z-ca BM Jan Matuszek – odpowiedział, że nie zachodzą przesłanki do korzystania z prawa 
pierwokupu  działek  położonych  przy  ul.  Hażlaskiej  w  Cieszynie,  gdyż  jest  to  teren 
pożydowski, którego właścicielem nigdy nie była Gmina Cieszyn.

Z  uwagi  na  brak  dalszych  pytań  do  sprawozdania,  Przewodnicząca  Rady  przystąpiła  do 
realizacji kolejnego punktu porządku obrad.

ad 8.

Eugeniusz Raabe – przedstawił interpelacje, wnioski i zapytania radnych złożone w okresie 
między  sesjami,  wraz  z  odpowiedziami.  Zwrócił  się  z  pytaniem,  czy  odpowiedzi  są  dla 
Państwa radnych satysfakcjonujące?

Czesław Banot – za niesatysfakcjonującą uznał odpowiedź na wniosek w sprawie kondycji 
finansowej Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Cieszynie.

Janina Cichomska – wyraziła zaniepokojenie likwidacją placu zabaw na osiedlu Piastowskim 
w  Cieszynie.  Ponadto  poinformowała,  że  odpowiedź  na  zapytanie  w  sprawie  realizacji 
programu „Profilaktyka i  korekcja wad postawy ciała dzieci i  młodzieży” będzie tematem 
analizy  Komisji  Zdrowia,  Opieki  Społecznej  i  Patologii  Społecznej  na  sierpniowym 
posiedzeniu.

Eugeniusz Raabe – odnosząc się do koncertu, jaki odbył się na cieszyńskim Rynku w dniu 22 
czerwca  br.,  złożył  wniosek,  aby  w  przyszłości  z  większym rozeznaniem organizować  i 
kwalifikować imprezy, które mogą się odbywać na wolnej przestrzeni.

Alicja Wlach – nawiązując do odpowiedzi na swój wniosek w sprawie zamontowania na stałe 
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koszy na śmieci na chodniku wzdłuż ul. Katowickiej powiedziała, iż sprawdziła, że w ciągu 
ul.  Katowickiej  nie  ma  7  koszy  o  których  jest  mowa  w  odpowiedzi  lecz  2  stałe  i  2 
niezamocowane.  Dodała,  że  temat  rozmieszczenia  koszy  na  śmieci  generalnie  wymaga 
analizy i rozwiązania problemu w całym mieście.

Eugeniusz  Raabe –  odnosząc  się  do  odpowiedzi  na  swoje  zapytanie  w  sprawie  remontu 
prowadzonego w pobliżu Studni Trzech Braci  powiedział,  iż  wskazano planowany termin 
zakończenia prac na dzień 15 czerwca br.,  tymczasem wiadomo Mu, że prace remontowe 
jeszcze się nie zakończyły.

Z-ca  BM  Wł.  Cybulski –  odpowiedział,  że  prace  remontowe  przy  Studni  Trzech  Braci 
zakończyły się, natomiast trwające tam naprawy są konieczne z uwagi na dewastację jaka 
niestety miała miejsce już po zakończeniu remontu.

Jan Żurek – kontynuując temat powiedział, iż przypadkowo w dniu dzisiejszym był w tym 
rejonie i remont trwa nadal. Aktualnie uszczelniane było dno Studni.

Z-ca BM Wł. Cybulski – powtórzył, że remont zakończył się w terminie i przez parę dni 
Studnię Trzech Braci można było zwiedzać bez zakłóceń. Niestety nastąpił akt wandalizmu i 
zaszła potrzeba użycia cięższego sprzętu.

Aleksander Matysiak – poinformował, że na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Ochrony Środowiska była poruszona kwestia monitoringu takich zabytkowych okolic.

Czesław  Banot –  nawiązując  do  odpowiedzi  na  swoje  zapytania  dotyczące  szkód 
popowodziowych  stwierdził,  iż  brakuje  w  niej  podania  terminu  rozpoczęcia  prac 
geologicznych na terenie osuwiska przy ul. Błogockiej w Cieszynie.

ad 9.

Alicja  Wlach – przypomniała  treść wniosku Komisji  Urbanistyki,  Architektury i  Ochrony 
Zabytków o skierowanie  do komisji  Rady,  z  prośbą  o  zaopiniowanie,  propozycji  nadania 
nazw własnych rondom w Cieszynie. Przedstawiła stanowiska Komisji w tej sprawie:
Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej i Patologii Społecznej – 1 głos za, 4 głosy przeciw,
Komisja Rozwoju, Gospodarki i Finansów - 2 głosy za, 1 głos przeciw, 1 wstrzymujący się,
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 2 głosy za, 2 wstrzymujące się,
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu – 4 głosy przeciw, 1 głos wstrzymujący się.

Zaproponowała Radzie przegłosowanie intencji nadania nazw własnych rondom w Cieszynie.

Rada 7 głosami za, przy 8 głosach przeciw i 4 głosach wstrzymujących się, opowiedziała się 
przeciwko nadaniu nazw własnych rondom w Cieszynie.

Wiceprzewodnicząca  Rady  w  dalszej  kolejności  przedstawiła  wniosek  Komisji  Zdrowia, 
Opieki Społecznej i Patologii Społecznej w sprawie wzmożenia kontroli osób korzystających 
z uprawnień kart parkingowych.

Czesław Banot – podał przykłady coraz częściej zdarzających się przypadków parkowania 
„na dziadka, na babcię”, czyli wykorzystywanie kart parkingowych osób niepełnosprawnych 
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przez osoby do tego nieuprawnione.

Alicja  Wlach – zapoznała Radę z drugim wnioskiem Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i 
Patologii Społecznej o umiejscowienie parkingów dla osób niepełnosprawnych w zgodzie z 
przepisami kodeksu drogowego i w sposób zapewniający bezpieczeństwo pieszych.

Janina Cichomska – powiedziała, że Komisja zapoznała się z odpowiedzią na w/w wniosek, z 
której  wynika,  że  Miejski  Zarząd  Dróg  do  końca  września  br.  dokona  przeglądu 
prawidłowości wyznaczenia i oznakowania przedmiotowych miejsc postojowych na terenie 
miasta Cieszyna.

Alicja Wlach – poinformowała, że Biurze Rady Miejskiej jest do wglądu protokół kontroli 
Żłobków Miejskich i przedszkoli miejskich, przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady 
w dniach  27  kwietnia  br.,  11  maja  br.,  25  maja  br.  oraz  8  czerwca br.   Odczytała  treść 
wniosków z kontroli „W celu skutecznego naboru dzieci do przedszkoli i uniknięcia trudnej 
corocznej  sytuacji  przy  jednoczesnym  zapewnieniu  wysokiego  standardu  usług,  Komisja 
wnosi  o:  -  utworzenie  dodatkowych  oddziałów  przedszkolnych,  stosownie  do  ilości 
zgłoszonych  dzieci,  -  zmniejszenie  liczby dzieci  w  oddziałach,  -  wykorzystanie  narzędzi 
informatycznych dla zorganizowania sprawnego i czytelnego naboru dzieci do przedszkoli, - 
opracowanie zasad naboru dzieci do przedszkoli”.
Następnie poinformowała, że na wczorajszym posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Ochrony  Środowiska  sformułowany  został  wniosek  o  przygotowanie  przez  Burmistrza 
Miasta, do decyzji Rady Miejskiej, projektu uchwały w sprawie ustanowienia zakazu palenia 
papierosów  w  Parku  Pokoju  w  Cieszynie.  Powiedziała,  że  zgodnie  z  procedurą  wniosek 
zostanie przekazany Burmistrzowi Miasta.

ad 10.

Halina Bocheńska – zwróciła się z pytaniem, czy w dniu dzisiejszym ktoś z Państwa chciałby 
złożyć oświadczenie?

Marta Kawulok – w imieniu Klubu Radnych „Wspólnota dla Cieszyna” złożyła oświadczenie 
nawiązujące do obchodów tegorocznego Święta Trzech Braci. 
Dokument stanowi załącznik do protokołu.

Jan Żurek – złożył oświadczenie, w którym poruszył cztery kwestie istotne dla Cieszyna i 
jego mieszkańców. Poinformował, że brał udział w Europejskim Kongresie Gospodarczym, 
który odbył  się  w Katowicach,  a  zlokalizowany był  w czterech miejscach.  Z przykrością 
stwierdził, że w żadnym z tych miejsc nie było stoiska z Cieszyna. Powiedział, że drugim 
przykładem na  to,  że  nie  promuje  się  naszego  miasta  jest  gazetka  będąca  dodatkiem do 
„Gazety Wyborczej”, w której wymienia się wiele miejscowości z naszego terenu – Górki 
Wielkie,  Górki  Małe,  Brenną,  Ustroń  i  inne,  a  Cieszyna  niestety  nie.  Kolejna  kwestia 
dotyczyła  sformułowania  użytego  w  zaproszeniach  na  tegoroczne  Święto  Trzech  Braci. 
Określenie „zaprasza Burmistrz Miasta Cieszyna” uznał za zawłaszczenie sobie tego święta 
przez Burmistrza Miasta, uznając ten sposób pozyskiwania sobie wyborców za niemoralny. 
Ostatni temat dotyczył mszy ekumenicznej, która odbyła się na Wzgórzu Zamkowym w dniu 
13 czerwca br. Powiedział, że przez wiele lat siłą tego miasta było szanowanie się dwóch grup 
religijnych. To co się stało 13 czerwca br. w jakiś sposób ten porządek naruszyło. Stwierdził, 
iż szczyci się insygniami Miasta i nowym sztandarem Miasta Cieszyna, który nie powinien 
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być tylko jednej grupy religijnej. Wspomniał, że na tej tolerancji religijnej oparł się przed laty 
ówczesny Burmistrz Miasta Jan Olbrycht i w ten sposób powstała „Wspólnota dla Cieszyna”.

Wojciech Brachaczek – powiedział, że wprawdzie nad oświadczeniami nie przeprowadza się 
dyskusji, jednakże zapytał, kto zdaniem Pana radnego powinien zapraszać na Święto Trzech 
Braci?  Ponadto  stwierdził,  że  msza  ekumeniczna  odbyła  się  z  udziałem  przedstawicieli 
Kościoła  Ewangelicko-Augsburskiego  i  w  akcie  poświęcenia,  czy  błogosławieństwa 
sztandaru powinni brać udział przedstawiciele obu kościołów.

Jan Żurek – odpowiedział,  że zaprasza komitet  honorowy. Odnosząc się zaś do sztandaru 
stwierdził,  że w jedną z niedziel  powinien on być wystawiony w Kościele Jezusowym w 
Cieszynie. Dodał, iż znając historię Cieszyna, tak właśnie powinno się postąpić.

Eugeniusz  Raabe –  nawiązując  do  sformułowań  zapraszania  na  uroczystości  miejskie 
powiedział,  że  spotkał  się  z  zaproszeniem  o  treści  „Miasto  Sopot  zaprasza”.  W kwestii 
uroczystości ekumenicznej, która odbyła się w niedzielę 13 czerwca br. powiedział, że prasa 
opisując  to  wydarzenie  stosowała  różne  określenia  –  „msza  ekumeniczna”,  „spotkanie 
ekumeniczne” i inne, co wynika z nieznajomości określeń kościelnych.

Halina  Bocheńska –  zapoznała  Radę  z  prośbą  Zakładu  Opiekuńczo-Leczniczego  Sióstr 
Boromeuszek  w  Cieszynie  o  dofinansowanie  niezbędnych  artykułów  higienicznych  dla 
mieszkańców Zakładu. Poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do w/w 
wniosku.

Janina  Cichomska –  powiedziała,  że  Komisja  Zdrowia,  Opieki  Społecznej  i  Patologii 
Społecznej opowiedziała się za poparciem wniosku Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego Sióstr 
Boromeuszek w Cieszynie.

Bolesław Zemła – poinformował, że Komisja Rozwoju, Gospodarki i Finansów oraz Komisja 
Urbanistyki,  Architektury  i  Ochrony  Zabytków  wyraziły  opinię  zgodną  ze  stanowiskiem 
Burmistrza Miasta w tej sprawie.

Aleksander  Matysiak –  powiedział,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony 
Środowiska opowiedziała się za znalezieniem w budżecie Miasta środków, które można by 
przekazać Zakładowi.

Kazimierz Kabiesz – stwierdził, że na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu padła 
propozycja, aby radni diety z dzisiejszej sesji Rady przekazali na rzecz Zakładu Opiekuńczo-
Leczniczego Sióstr Boromeuszek w Cieszynie.

Marta Kawulok – w uzupełnieniu dodała, że było to apel z Jej strony, a czy odpowiedź na ten 
apel będzie pozytywna, czy negatywna zależy wyłącznie od decyzji Państwa radnych.

Czesław Banot – nawiązując do odpowiedzi Burmistrza Miasta na pismo Sióstr Boromeuszek 
zaproponował,  aby  Kierownik  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Cieszynie  lub 
pracownik socjalny MOPS-u odwiedzili Zakład Opiekuńczo-Leczniczy Sióstr Boromeuszek 
w Cieszynie, w którym przebywa 195 osób niepełnosprawnych.
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Halina  Bocheńska –  poinformowała,  że  Stowarzyszenie  Klub  Kobiet  Kreatywnych  w 
Cieszynie zwraca się z prośbą o dofinansowanie wykonania tablicy pamiątkowej poświęconej 
małżeństwu Kiedroniów. Poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do w/
w prośby.

Bolesław Zemła – powiedział, że Komisja Rozwoju, Gospodarki i Finansów wniosek przyjęła 
2 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się.

Aleksander  Matysiak –  przedstawił  pozytywną  opinię  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i 
Ochrony Środowiska.

Kazimierz  Kabiesz –  poinformował,  że  Komisja  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  wniosek 
zaopiniowała pozytywnie 2 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się.

Komisja  Zdrowia,  Opieki  Społecznej  i  Patologii  Społecznej  oraz  Komisja  Urbanistyki, 
Architektury i Ochrony Zabytków w tej sprawie nie wypracowały stanowisk.

Halina Bocheńska – odczytała treść pisma Burmistrza Miasta, w którym pozytywnie opiniuje 
zamiar upamiętnienia życia i działalności Józefa Kiedronia oraz Jego żony Zofii – poprzez 
wykonanie i umieszczenie stosownej tablicy.

Burmistrz  Miasta –  zauważył,  że  przytoczona treść pisma jest  niepełna,  gdyż  odnosił  się 
również do propozycji współfinansowania wykonania tablicy przez Miasto.  

Halina Bocheńska – poinformowała, że odpowiedź Pana Burmistrza na pismo Stowarzyszenia 
zawiera treść, którą przytoczyła. Poprosiła zatem o przekazanie pełnej treści stanowiska w tej 
sprawie.

Burmistrz Miasta – zobowiązał się przekazać tę opinię na piśmie. Odnosząc się do  propozycji 
współfinansowania wykonania tablicy przez Miasto Cieszyn powiedział, że w przeszłości nie 
było takiej praktyki, aby Miasto było głównym fundatorem tablic. Stowarzyszenie nie zebrało 
bowiem nawet  połowy wymaganej  kwoty,  stąd  za  właściwe  uznał  zgromadzenie  całości 
niezbędnych środków przez Wnioskodawców.

Kazimierz Kabiesz – złożył wniosek, aby w takiej sytuacji podjęcie przez Radę decyzji w tej 
sprawie przenieść na następną sesję.

Janina  Cichomska –  nawiązała  do  wniosku  Pana  radnego  Wojciecha  Brachaczka  o 
sfinansowanie miniatury cieszyńskiej rotundy w Parku Miniatur w Inwałdzie. Wniosek został 
przez Pana Burmistrza zrealizowany, bez konieczności zajęcia w tej sprawie stanowiska Rady 
Miejskiej.
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Burmistrz Miasta – powiedział, że są to dwie różne sprawy.  Miniatura cieszyńskiej rotundy w 
Parku Miniatur w Inwałdzie sfinansowana została ze środków przeznaczonych w budżecie na 
promocję miasta.

Jan Żurek – poparł głos Pana radnego Kazimierza Kabiesza o przeniesienie tego tematu na 
następną sesję Rady Miejskiej. 

Halina Bocheńska – poddała pod głosowanie wniosek o rozpatrzenie prośby Stowarzyszenia 
Klubu Kobiet Kreatywnych w Cieszynie o dofinansowanie wykonania tablicy pamiątkowej 
poświęconej małżeństwu Kiedroniów, na sierpniowej sesji Rady Miejskiej Cieszyna.

W/w wniosek Rada przyjęła 17 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym.

Halina Bocheńska – poinformowała, że Cieszyński Klub Motorowy zwraca się z prośbą o 
zmianę uchwały Rady Miejskiej Cieszyna Nr V/52/03 z dnia 23 stycznia 2003 roku w sprawie 
wprowadzenia ochrony w drodze uznania za użytek ekologiczny.

Burmistrz  Miasta –  powiedział,  że  Cieszyński  Klub  Motorowy  zwrócił  się  o  środki  na 
zagospodarowanie motokrosu. Dostał przyrzeczenie otrzymania takiej dotacji pod warunkiem 
uzyskania  pozwolenia  na  budowę.  Klub zlecił  wykonanie  projektu  i  zgodnie  z  procedurą 
powinien on być dostosowany do uwarunkowań środowiskowych dotyczących tego terenu. 
Pan  Prezes  Wróbel  złożył  wniosek  o  pozwolenie  na  budowę  do  Wydziału  Architektury 
Starostwa Powiatowego w Cieszynie, gdzie uzyskał informację, że aby otrzymać pozwolenie 
na  budowę,  potrzebna  jest  zmiana  uchwały  Rady  Miejskiej  Cieszyna  w  sprawie 
wprowadzenia ochrony w drodze uznania za użytek ekologiczny. Powiedział, że aby zmienić 
w/w uchwałę  potrzebna  jest  wiedza  co  na  tym terenie  ma  być  zrobione,  a  do  Wydziału 
Ochrony Środowiska i Rolnictwa Urzędu Miejskiego nie wpłynął jeszcze projekt. W dniu 
dzisiejszym  Pan  Prezes  Wróbel  został  poinformowany,  że  ma  postępować  zgodnie  z 
przepisami,  tzn.  jeśli  Wydział  Architektury Starostwa Powiatowego w Cieszynie  wymaga 
czegoś od Rady Miejskiej lub Burmistrza, to powinien te oczekiwania skonkretyzować na 
piśmie i wystąpić do Rady lub Burmistrza, a nie za pośrednictwem Pana Prezesa Wróbla.

Halina Bocheńska – przedstawiła pismo Pani Marii Żarskiej, która w imieniu mieszkańców 
ulic  Błogockiej,  Prusa  i  Sikorskiego  w Cieszynie,  zwraca  się  z  prośbą  o  zabezpieczenie 
domów przed osunięciem, w związku z potężnymi osuwiskami ulicy Błogockiej. Odczytała 
pełną treść odpowiedzi Burmistrza Miasta na to pismo, jaka została wystosowana do Pani 
Marii  Żarskiej.  Przypomniała,  że  temat  skierowany  był  do  rozpatrzenia  przez  Komisję 
Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska.  Poprosiła  Przewodniczącego  Komisji  o 
zabranie głosu w tej sprawie.

Aleksander  Matysiak –  powiedział,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony 
Środowiska zapoznała się z pismem i odpowiedzią Burmistrza Miasta, nie zajmując w tej 
sprawie stanowiska.
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Halina  Bocheńska –  zwróciła  się  z  pytaniem,  czy  zostały  już  wysłane  wnioski  o 
dofinansowanie badań, czy zniszczeń spowodowanych osuwiskiem? Poinformowała, iż we 
wczorajszej  gazecie  „Rzeczpospolita”  mowa  była  o  tym,  że  Ministerstwo  Spraw 
Zagranicznych  i  Informacji  przekazało  tylko  na  ten  cel,  tzn.  konkretnie  na  odbudowę 
zniszczeń spowodowanych osuwiskami i badania  geologiczne, kwotę 20,5 mln zł. Poprosiła 
Pana  Burmistrza  o  odpowiedź,  jak  na  dzień  dzisiejszy wygląda  sytuacja,  jeżeli  chodzi  o 
zabieganie o środki pomocowe na ten cel.

Z-ca  BM  Wł.  Cybulski –  odpowiedział,  iż  mówiąc  najkrócej,  do  wszystkich  możliwych 
źródeł  do których można było się  zwrócić  o  środki pomocowe,  wnioski  zostały wysłane. 
Zarówno przez Starostwo Powiatowe, jak i przez Miasto.

Czesław Banot – poinformował, że w poniedziałek o godz. 13.00 była z wizytą w Cieszynie 
Pani  Poseł  Bożena Kotkowska,  która  obejrzała  teren osuwiska przy ul.  Błogockiej,  gdzie 
spotkała się z mieszkańcami, a następnie Przewodniczącą Rady Miejskiej. Poinformował, że 
Pani Poseł Bożena Kotkowska jest członkiem komisji zajmującej się finansowaniem szkód 
popowodziowych. Obiecała, że złoży w Sejmie interpelację w sprawie sfinansowania szkód 
powstałych  w  związku  z  tym  osuwiskiem.  W dniu  wczorajszym  zawiózł  Pani  Poseł  do 
Bielska-Białej  stosowne  dokumenty,  o  które  prosiła.  Wyraził  nadzieję,  że  w  najbliższym 
czasie interpelacja trafi do Sejmu RP.

Halina Bocheńska – powiedziała, że jeden z mieszkańców prosił o możliwość zabrania głosu, 
przy omawianiu tematu osuwiska. Zapytała, czy jest to aktualne?

Czesław Banot – poinformował, że mieszkańcem tym jest pan zamieszkały w Cieszynie przy 
ul. Ładnej 27, którego osuwisko zostało pominięte w otrzymanej odpowiedzi na wniosek w 
sprawie szkód popowodziowych. Powiedział,  że niestety ze względów czasowych pan ten 
musiał pójść do domu, jednakże przekazał dokumenty dotyczące tego osuwiska.

Halina Bocheńska – zapytała, czy to jest ten temat na który wcześniej rozmawiali?

Czesław Banot  – potwierdził.

Z-ca  BM Wł. Cybulski – odnosząc się do wypowiedzi Pana radnego Czesława Banota, że 
osuwisko przy ul.  Ładnej  zostało  pominięte,  stwierdził,  że  odpowiedź  na  wniosek  został 
przygotowany zgodnie z pytaniami, stąd nie widzi potrzeby, aby osuwisko przy ul. Ładnej 
zostało w tym materiale ujęte. 

Czesław Banot – stwierdził, że wcześniej nie wiedział o osuwisku przy ul. Ładnej, dowiedział 
się o nim przypadkowo przedwczoraj. Dodał, że ten pan pewnie do Państwa też wcześniej 
tego tematu nie zgłaszał. 

 Z-ca  BM Wł. Cybulski – odpowiedział, że wręcz przeciwnie. Miasto wie o tym osuwisku od 
dnia jego powstania.
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Czesław Banot – powiedział, że to nie było zastrzeżenie. Powtórzył, że osobiście wcześniej 
nie wiedział o tym osuwisku.

Halina Bocheńska – przedstawiła kolejne pisma skierowane do Rady Miejskiej Cieszyna:
-   Pan  Mariusz  Malinowski  przesyła  do  wiadomości  Rady  Miejskiej,  iż  w  imieniu 
mieszkańców  ul.  Błogockiej  i  ul.  Prusa  w  Cieszynie,  wystąpił   do  Starosty  Powiatu 
Cieszyńskiego z wnioskiem o umożliwienie wglądu do sporządzonej w 2009 roku opinii na 
temat  stanu  ul.  Błogockiej,  oceny zagrożenia  powstałego wskutek   osunięcia  ziemi,  pism 
wystosowanych  do  różnego  rodzaju  instytucji  informujących  o  zdarzeniu  oraz  innych 
dokumentów mówiących o wszczęciu procedur zmierzających do zabezpieczenia i usunięcia 
osuwiska,
-    mieszkańcy  ulic  Katowickiej,  Majowej  i  Łanowej  w  Cieszynie  proszą  o  wykonanie 
kanalizacji sanitarnej  w tym rejonie w ramach etapu III  – odczytała  fragment opinii  Z-cy 
Burmistrza Miasta Wł. Cybulskiego  w tej sprawie,
-    mieszkańcy  ul.  Barteczka  48  w  Cieszynie  złożyli  wniosek  w  sprawie  nieodpłatnego 
przekazania na rzecz Gminy Cieszyn działek o nr 25/6 i 25/9 obr. 13, położonych przy ul. 
Barteczka – przedstawiła w tej sprawie stanowisko Burmistrza Miasta,
-   Pan  Joachim  Nikiel  wystąpił  z  zapytaniem,  czy  istnieje  możliwość  otrzymania 
dofinansowania  z  budżetu  miasta  na  zainstalowanie  kolektorów  słonecznych  na  budynku 
prywatnej posesji – odczytała fragment opinii Burmistrza Miasta informując jednocześnie, że 
w  dodatku  prawnym do  gazety  „Rzeczpospolita”  w  artykule  pt.  „Dotacje  na  kolektory  i 
ekopiece  mogą  wrócić”  mowa  jest  o  przygotowanej  przez  Ministerstwo  Środowiska 
nowelizacji  prawa  ochrony  środowiska,  która  pozwoliłaby  samorządom  przekazywanie 
środków finansowych na cele proekologiczne także osobom fizycznym i firmom,
-    Pani  Katarzyna  Lachendro  zwraca  się  do  Rady Miejskiej  o  zobligowanie  Burmistrza 
Miasta do ponownego rozpatrzenia Jej wniosku o zawarcie umowy odpłatnego przekazania 
odcinka  przewodu  kanalizacyjnego  znajdującego  się  poza  granicami  nieruchomości, 
przyłączającego budynek mieszkalny do istniejącej sieci kanalizacyjnej,
-    Pan Maciej Waloch prosi o spowodowanie rozwiązania groźnej dla bezpieczeństwa ruchu, 
sytuacji drogowej występującej na skrzyżowaniu ul. Katowickiej z ul. Północną w Cieszynie,
-     Pan Andrzej  Szczepańczyk zwraca się  z  prośbą o skorygowanie  opłaty targowej  dla 
punktu sprzedaży usytuowanego przy ul. Bobreckiej 27 w Cieszynie,
-    Dyrekcja  Biblioteki  Śląskiej  w  Katowicach  przesyła  wyniki  działalności  Biblioteki 
Miejskiej  w  Cieszynie,  uznanej  za  bibliotekę  wzorcową,  którą  cechuje  profesjonalizm  i 
najwyższy poziom świadczonych usług,
-    Zarząd  Stowarzyszenia  Samorządowego  Ziemi  Cieszyńskiej  zaprasza  na  IV  Walne 
Zebranie Członków Stowarzyszenia, które odbędzie się dnia 7 lipca br. o godz. 12.30 w sali 
sesyjnej Urzędu Miejskiego w Ustroniu,
-    Przewodniczący Rady Powiatu Cieszyńskiego zaprasza na XLIII sesję Rady Powiatu, 
która odbędzie się dnia 28.06.br. o godz. 13.00,
-    Prezes Zarządu Energetyki Cieszyńskiej Sp. z o.o. składa podziękowania Radnym Rady 
Miejskiej  Cieszyna  za  udział  w  uroczystych  obchodach  100-lecia  działalności 
przedsiębiorstwa.
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Aleksander  Matysiak -   nawiązując  do  pisma  Cieszyńskiego  Klubu  Motorowego  wyraził 
nadzieję,  że  Władze  Miasta  Cieszyna  pomogą  Klubowi  w  załatwieniu  formalności 
związanych z obowiązującą procedurą.

Ryszard  Mazur –  odczytał  treść  informacji  Państwowej  Komisji  Wyborczej  o  terminie 
zakończenia obecnej kadencji, które nastąpi w dniu 12 listopada 2010 roku.  Poinformował, 
że  wybory  zarządza  Prezes  Rady  Ministrów  nie  później  niż  na  30  dni  przed  upływem 
kadencji,  tj. nie później niż 13 października 2010 roku. Wybory przeprowadza się w dniu 
wolnym od pracy, w ciągu 60 dni po upływie kadencji. W związku z powyższym wybory 
powinny być przeprowadzone w niedzielę, w terminie pomiędzy 14 listopada 2010 roku, a 9 
stycznia 2011 roku.

Krzysztof Kasztura – poparł głos radnego Aleksandra Matysiaka, aby pomóc Cieszyńskiemu 
Klubowi Motorowemu.

Marta Kawulok – zaapelowała,  aby radni swoje diety za udział  w sierpniowej sesji Rady 
Miejskiej,  przekazali  na  rzecz  Zakładu  Opiekuńczo-Leczniczego  Sióstr  Boromeuszek  w 
Cieszynie.

Alicja Wlach – stwierdziła, iż nie trzeba czekać do sesji sierpniowej. Osoby chętne mogą to 
zrobić w dniu dzisiejszym. Dodała, że niektórzy już to zrobili, przekazując kwoty wyższe od 
proponowanych.
 
ad 11.

Przewodnicząca Rady zamknęła czterdziestą dziewiątą sesję Rady Miejskiej Cieszyna.

Protokołowała: Przewodnicząca Rady Miejskiej

Jolanta Fajkis             Halina Bocheńska
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